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Lise Kabel takkede afslutningsvis bestyrelsen for godt
samarbejde i det forlsbne 6r. Arsberetningen blev herefter
godkendt.

3. Forelaggelse af irsregnskab
Carslen Sonclergaard gennemgik som kasserer
irsregnskabet fbr 202 i. der var udsendt sammen med
modeindkaldelsen og godkendt af foreningens revisor

PA grund af mindreudgifter til isrr vedligeholdelse var
det blevet rnuligt at overfsre 100.000 kr. til grundfonden.
Arsregnskabet blev herefter - med overf"srsel af
delregnskabernes over-/underskud t1l 2022 * godke ndt.

4. Forelaggelse af vedligeholdelsesplan for
ejendommen
Carsten Sondergaard fremlagde bestyrelsens fbrslag til
vedligeholdelsesplan. som var udsendt sammen med
mocleindkaldelsen.

Forslaget var udarbejdet med udgangspunkt i den
langsigJede vedligeholdelsesplan, som et
byggerAdgivningsfirma udarbejdede i mafts 2021, og
omfattede 2 projekter:
l) Reparation af lss moftel i ejendommens tagryg mm.,
nedtagning af skorsten. reparation af facade i nr. 5 og 7

samt tjelr/reparation af afvanding fra tagfod ornkring
kvistene inr.l.
2) Udskiftning af tagrender og nedlobsror.

Forslaget blev tiltradt.

5. Forslag fra bestyrelsen:
(a) Forslag om vedtagtsandring
Carsten Sorudergaard gennemgik bestyrelsens forslag orn
at udskifte ejerforeningens nuv&rende vedtrgter med
B o I i grn i ni steri ets norm al vedtrgt for ej erforeninger af
senest 29. november 2020 og om at bemyndige
bestyrelsen til at gennemfsre de nodvendige
ting11,'sningsmrssige ekspeditioner i den forbindelse.
herunder aflysning af de tidligere vedtegter.
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Til stecle: Lis Foss (lejl. 3), Carsten Sondergaard (leil. 6).
Vibeke Schmidt (leil. 7), Stig Rasmussen (lej1. 8), Jytte
Rar-rff Freving (lejl. 10). Lis Snefrid Heeris rned fuldmagt
fia Inge Blicher Petersen (le-il. 13). Lise og Anders Kabel
(iej1. 1a), Kirsten Linde (lejl. 15) samt Majbritt og Jan
F1'llgraf (lejl. 16). Desuden havde Frank Hammer (leji.2)
og Gitte Pedersen (lejl. 5) givet Carsten Sondergaard
fuldmagt til at stemme for forslagene under punkt 4.

1. Valg af dirigent og referent
Jan FyllgT"6lfblev valgl til dirigent og konstaterede, at
generalforsamlingen var lovligt indvarslet i henhold til
vedtrgterne. Desuden blev Carsten Sondergaard valgt
sorn referent.

2. Bestyrelsens beretning for det senest
forlobne ir
Arsberetningen blev atlagt af den fungerencle fbrmand,
Lise Kahel, der var blevet konstitneret. efter at Hans
Halling Nielsen var flyttet den 7. februar 2A22. Samtidig
havde Lis Foss. der var valgt som suppleant. overtaget
Lises plads som bestvrelsesmedlem.

Lise Kabel indledte med at byde velkommen til Annelise
og Peter Christiansen, der var fl1,ttet ind i Groskenstrade
1. 1.th. I gArdlaugets regi var den ny aftbldsplads og
hegnet ornkring parkeringspladsen nu sA godt som ferdig.
Endnrl manglede dog belysning og plantning af efeu. Den
planlagte reparation af ejendommens tagryg og facade
rnm. havde man mAttet r-rdskyde til2022 pga. travihed hos
lrurermesteren.

Foranledi get af di skussioner omkrin g ej erforen i n gens
vedtaegter havde bestyrelsen sogt rid hos en advokat. Han
havde anbefalet at overgi til Boligministeriets gaeldende
normalvedtrgt for ejerforeninger, og bestyrelsen havde
derfor besluttet at stille lbrslag herom pi
generalforsarn lingen.

Pi grund af'nye lovkrav om energiovervigning havde
bestyrel sen ti I m el dt ej ertbren ingen ti i ista/Clorius' sl,stem
rned mdnedlige forbrugsoplysninger fbr hver enkelt
lejlighed oll varme og varmt vand.
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Som n:rvnt under fonnandens drsberetning anbefalede
advokaten at overg6 til de nye normalvecltegter, bl.a.
fordi de har en mere udfortig og klar regulering af f.eks.
vedligeholdelse, konsekvenserne ved manglende
overholdelse af forpligelser over for ejerforeningen og
klarere og mere tidssvarende regr-rterin-e orrkrinpl
generaiforsarnlinger. En genxemgang af normalvedtegten
havde vist. at den ikke vi[e stil]e nosen af
ejerforer-ringens medlernmer dArligeri end i dag. Ancler,s
Kahel tilfojede, at man ved at basere sig pi
Boligministeriets seneste normalvedtegt opnide den
fordel, at ny lovgivning automatisk Olev fuigt.

Forslaget om vedtegtsenclring blev riltradt rned 2/3 af de
stemmeberettige mecilemmer, idet 11 (bestiende af de 9
tilstedevrrende ejer.e og 2 ftrldmager fra lravrrende
ejere, jf. ovenfor). som sammenlagt reprasenterecle 74
pct. af fordelingstallene. stemte for. Der var ingen, der
stemte imod eller undlod at stemme.

(b) Forslag om at de nye vedtegter tinglyses
pantstiftende
C ar,y t e n S onder gaar d gennerngik bestyrel sens forsl ag,
om at de nye vedtegter tinglyses pantstiftende for S0.000
kr. i hver lejlighed til sikkerhed tor tilgodehavender, som
e.ierforeningen m6tte f6 hos en ejer. og om at bestyrelsen
bemyndiges til at gennemfnre den pantstiftende
tinglysning og efterfolgende aflysnin-q af den tidligere
pantesikkerhed pA 5.000 kr. tinglyst p6 hver ejerlejlighed.

De nuvarende ejerpantebreve er ude af trit med tiden,
idet de 5.000 kr. hurligt vil blive "brugt" ved en evt.
restance, og overdragelsen afejerpantebrevet fra srelger
ti1 ksber er administratir,,t besvrrlig og uforholdsmrisig
dyr. Derfor anbefaler advokaten med henvisning til $ 3 1- i

9: ly" vedtaegter den pantstiftende tinglysning. Anders
Kabel oplyste. at de nye vedtrgters SO.OOO kr.. vil
respektere eveltuelle realkreditl6n mm., der mAtte vrre
tinglyst i forvejen. men overtiden vil1.6 L prioritet.

Forslaget om tinglysning pantstiftende blev tiltrddt med
213 af de stemmeberettige nrediemrner. idet l1 (bestAende
af de 9 tilstedevrrende ejere og 2 fulclmagler fia
fravrrende ejere, jf. ovenfbr). sorn samminlagt
reprresenterede 74 pct. af fordelingstallene. stemte for.
Der var ingen, der stemte in-rod eller undlod at stemme.

6. Forelaggelse af budget
C ar s t e n S ond e r ga ar d gennerngik b udgetforslaget fbr
2022. sam var udsendt sammen rned msdeindkaldelsen.

Acontoraten forhojes med ca" 3.5 pct. i forhold til iret
fsr,_hvilket skyldes ogede udgifter til el og advokat.
Budgetforslaget omfatter desuden en oveiforseI ai
350.000 kr. fi.a grundfonden. hvoraf 200.000 kr. vedrirrer
de 2 store vedligeholdelsesprojekter. jf. dagsordenens
pkt. 4. og i 50.000 kr. vedrsrer l6net til g&rdl-augets
finansiering af den (fbrsinkede) ny. ufful.lrplads og nye

Iregn om parkeringspladsen. L6net blev bevilget i2021,
nren overfsres hermed til 2022.

Det reviderede bLrdgetforslag - inkl. frigivelsen af
350.000 kr. fra grundfonden og viderfoielsen afl6net p6
op til 150.000 kr. til girdlauget - blev goc{kendt.

7.Valg af formand
Hans Halling Nielsen var fraflyttet, og i stedet blev
Anders Kabel uden modkandidat valgt for en 2_6rs
periode.

8. Valg af andre medlemmer til bestyrelsen
Efter valget af Anders Kabel som lbrmand udtrAdte Lise
Kabel af bestyrelsen. I stedet blev l,Iajbritt F),llgra/.uden
modkarrdidat yalgt for 1 Ar. Cersten Sonclergaarcl blev
uden modkandidat gentalgt for en 2-6rs p",ioa".

Bestvrelsen bestir herefter af-:

a Anders Kabel, Groskenstr. 9 (formand)
a Majbritt Fyllgraf, Groskenstr. 13 (nasrfbrm.)
o Carsten Sondergaard. Groskenstr. 3 (kasserer)

9. Valg af bestyrelsessuppleanter
Lis Fctss blev uden modkandidat genvalgt som suppleant
ltrr en I -irs periode.

10. Valg af revisor og revisorsuppleant
Bert.l Aasvang og Kirsten Linde blev ucien nrodkandidater
genvalgt som revisor henholdsvis revisorsuppleant begge
lbr err I -6rs periode.

11. Eventuelt
Carsten Sondergaard sii geme. at der var en beboer, som
ville overlage hveryet som ejerforeningens varmemester,
efter at Ra-qnhild var flyttet.
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